

COUNTRY FOCUS

Программа
«Молодежная секция
РНК СИГРЭ» была
создана 7 июня 2012
года решением
Президиума РНК СИГРЭ.

Программа реализуется
совместно с 10 вузами-
партнерами при
поддержке ОАО «СО
ЕЭС», Министерства
энергетики Российской
Федерации,
Министерства
Образования и науки
Российской Федерации

Контакты:
E-mail: cigre@cigre.ru
Web: www.cigre/rnk/youth.ru

Благодаря программе в 2012-13 гг. ряды
РНК СИГРЭ увеличились на **328** членов
из числа студентов, молодых
специалистов и преподавателей

Программа «Молодежная секция РНК СИГРЭ» это:

- ежегодное проведение 15 мероприятий с участием всех российских технических вузов, а также вузов Украины, Казахстана и Белоруссии;
- публикация сборников материалов мероприятий программы «Вестник РНК СИГРЭ»;
- организация и проведение экскурсий на объекты российской электроэнергетики;
- привлечение российских электроэнергетических компаний для сотрудничества по реализации программы;
- вовлечение в работу СИГРЭ российских технических вузов;
- взаимодействие и сотрудничество с молодежными объединениями национальных комитетов других стран.

328
Члены
в вузах

Руководитель Оргкомитета	Член Оргкомитета	Член Оргкомитета
Гофман Андрей К.Т.Н. ОАО «СО ЕЭС»	Кеткин Лев К.Н. ОАО «СО ЕЭС»	Силин Александр ОАО «СО ЕЭС»
Ответственный секретарь Оргкомитета Калашников Федор ОАО «СО ЕЭС»	Член Оргкомитета Ведеников Александр к.т.н. Самарский гос. университет	Член Оргкомитета Королев Артем ОАО «СО ЕЭС»
Координатор Белько Виктор Санкт-Петербургский государственный политехнический университет	Координатор Зырянов Вячеслав Новосибирский государственный технический университет	Координатор Воскресенский Мстислав к.э.н. РНК МИРЭ
Координатор Ведеников Александр Самарский государственный технический университет	Координатор Глушков Даниил Уральский федеральный университет	Координатор Юрченко Екатерина Южно-Уральский государственный университет
Координатор Макаров Аркадий Ивановский государственный энергетический университет	Координатор Плющук Владимир Томский политехнический университет	Координатор Полищук Владимир Томский политехнический университет
Координатор Украинцев Александр Южно-Российский государственный технический университет	Координатор Насыров Ринат Научно-исследовательский университет МЭИ	Координатор Федотов Александр Казанский государственный энергетический университет

- Заключены соглашения с 10 ведущими российскими техническими вузами и налажено взаимодействие со всеми вузами России
- Налажено взаимодействие базовых электроэнергетических кафедр вузов-партнеров



- Создана программа академической мобильности для электроэнергетических компаний
- Обеспечено участие студентов и молодых специалистов в мероприятиях СИГРЭ



- Обеспечено участие вузов в подготовке статей для представления на 45 сессию СИГРЭ
- Обеспечено участие студентов - участников мероприятий в 45 сессии СИГРЭ



Высшие учебные заведения – участники мероприятий Молодежной секции РНК СИГРЭ



RUSSIA: CIGRE RNC Youth Section

COUNTRY FOCUS

The Program "Youth Section of the CIGRE Russian National Committee" was launched on June 7, 2012, by the CIGRE RNC Presidium.

The Program is implemented in collaboration with 10 partner universities with the support of SO UPS, the Russian Ministry of Energy, and the Russian Ministry of Education and Science.

Contacts:

E-mail: cigre@cigre.ru

Web: www.cigre/rnk/youth.ru

Under the Program in 2012/13, **328** members from among students, young professionals, and professors joined the CIGRE RNC

The Program "Youth Section of the CIGRE Russian National Committee" includes:

- 15 annual events with the participation of all Russian technical universities and universities from Ukraine, Kazakhstan, and Belarus;
- publication of event documents in *CIGRE RNC Bulletin*;
- organization of tours of Russian electricity facilities;
- involving Russian electricity companies to cooperate in the implementation of the Program;
- involvement of Russian technical universities in CIGRE activities;
- cooperation with youth organizations of the national committees of other countries.



Head of the Organizing Committee
Andrey Gofman
Candidate of Science (Engineering), SO UPS



Member of the O.C.
Lev Ketkin
Candidate of Science (Econo-mics), SO UPS



Executive Secretary of the Org.Committee
Fyodor Kalashnikov
SO UPS



Member of the O.C.
Alexander Vedernikov
Candidate of Science (Engineering) Samara State Technical University

Organizing Committee



Member of the O.C.
ALexander Silin
SO UPS



Member of the O.C.
Artyom Korolyov
SO UPS



Member of the O.C.
Mstislav Voskresensky, Candidate of Science (Economics), Russian National Committee of the World Energy Council



Coordinator
Viktor Belko
St. Petersburg State Polytechnical University



Coordinator
Vyacheslav Zyryanov
Novosibirsk State Technical University



Coordinator
Alexander Vedernikov
Samara State Technical University



Coordinator
Yekaterina Yurchenko
South-Ural State University



Coordinator
Arkady Makarov
Ivanovo Power Engineering Institute



Coordinator
Daniil Glushko
Ural Federal University



Coordinator
Vladimir Polishchuk
Tomsk Polytechnic University



Coordinator
Alexander Ukrantsev
South-Russian State Polytechnic University



Coordinator
Rinat Nasirov
Moscow Power Engineering Institute



Coordinator
Alexander Fedotov
Kazan State Power Engineering University



Representatives of the Youth Section at universities

- 10 agreements with Russia's leading technical universities; cooperation with all Russian universities
- Cooperation among the electric power departments of partner universities



- Academic mobility program for electricity companies
- Students and young professionals participate in CIGRE events



- Universities participate in preparing articles for the 45th session of CIGRE
- Students participate in the 45th session of CIGRE



Universities participating in the Youth Section of the CIGRE Russian National Committee

